
7th CAER-IFPRI Annual Conference

Improving Food Security, Safety, and Nutrition in China

16-18 October 2015 ︱Lin’an, Zhejiang, China

China Agricultural Economic Review (CAER) is an academic journal published by Emerald in association
with China Agricultural University (CAU) and Chinese Association of Agricultural Economists (CAAE) and
listed as one of the SSCI (Social Science Citation Index) journals. CAER is delighted to announce its seventh
annual conference in 2015 aiming to explore the related issues and countermeasures of food security, safety
and nutrition in both China and the rest of the world, because the abovementioned issues have become the
center of societal discussions in China. Internationally renowned scholars and policy makers will be invited
to present and discuss their insights and suggestions at the conference.

Suggested Topics
Submissions are solicited on a wide variety of topics including but not limited to:

Submission Guidelines
- Please format the submission following the Authors Guidelines, which is available on 

http://www.emeraldgrouppublishing.com/products/journals/author_guidelines.htm?id=caer

- Please submit your manuscript on http://www.cau.edu.cn/cem/caer/conference/htdocs/index.php.

- All submissions will be evaluated by two independent reviewers with respect to their  (a) relevance of the 

topics and potential for discussion, (b) originality, (c) academic quality and (d) clarity of exposition.

- Author(s) of the accepted papers, or at least one of them, are required to register and present their work at 
the conference. 

Registration Fee
RMB 800 (Chinese Currency), including entrances to the sessions, badge, conference program, printed 
proceedings, coffee breaks, welcome reception, and meals during the conference. The registration fee will be 
paid at the conference registration desk. No Registration Fee for Students with accepted paper.

Publication
The conference will compile a proceedings for reference, and the organizing committee will select and 
recommend the high-quality submitted papers to be published in CAER journal. 

Language 
English. No simultaneous language interpretation will be provided.

Venue
Zhejiang Agricultural and Forestry University, Lin'an County, Hangzhou City, Zhejiang Province, China.

Contact
For any information, please contact conference coordinator, Mr. Yitian Xiao at caer.cau@gmail.com and 86-
10-6273 8685 (office).

Preliminary Schedule

Agriculture and Economic Development Agricultural Market, Trade and Prices

Food Production and Food Security Food Consumption and Food Safety

Rural Nutrition and Health Rural Land, Labor and Finance

Natural Resources, Environment and Agriculture Rural Development and Institutional Transformation

Agribusiness and Supply Chain Management Sino-BRICs and Sino-African Agricultural Cooperation

Important Dates

01 March 2015

Deadline for session organizer 
proposal submission 

31 March 2015

Notification of decision for session 
organizer proposal submission 

15 July 2015

Deadline for full paper submission

15 August 2015 

Notification of decision for full 
paper submission

16-18 October 2015 
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Organizing Committee
Xian Xin (Chair) 

CAER Chief Editor
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Kevin Chen (Co-Chair)

CAER Co-editor 
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CAER Co-editor, IAED/CAAS (China)

Yueqin Shen

Zhejiang A&F University (China)

Pei Guo

China Agricultural University (China)

Holly Wang

CAER Co-editor, Purdue University (US)

Calum Turvey

Cornell University (US)

Thomas Wahl

North Dakota State University (US)

Zhangyue Zhou

James Cook University (Australia)

Nico Heerink
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Co-organizers
China Agricultural Economic Review (CAER)

Zhejiang Agricultural & Forestry University

International Food Policy Research Institute

China Agricultural University

Chinese Association of Agricultural Economists

Emerald Publishing House (UK)

Friday
16 October

Saturday
17 October

Sunday 
18 October

Morning

-Opening Session
-Plenary Sessions

- Contributed Sessions
- Invited Session
- Closing session

Afternoon
Pre-conference Workshop on 
SSCI paper writing and CAER 
submission (in Chinese)

Contributed Sessions Study Tours

Evening CAER Editorial Board Meeting Welcome Reception Farewell Dinner
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第七届 CAER-IFPRI 国际学术年会

2015年10月16-18日 · 中国浙江临安

背景介绍

第七届中国农业经济评论 (CAER) 国际学术年会由CAER期刊编辑部和美国食品政策研究所联合

主办。CAER由中国农业大学、中国农经学会以及英国Emerald出版集团联合出版的国际学术期

刊，现为汤森路透ISI web of knowledge数据库收录的SSCI和SCIE期刊。此次年会旨在探讨中国

和世界其他国家的粮食安全、食品安全与营养健康问题，将邀请国际知名学者出席此次年会，

并就相关问题向大会发表他们的观点和建议。

征文范围

征文主要包括（但不限于）以下主要议题：

投稿指南
• 请按照CAER 作者投稿指南编辑排版论文，详见：

<http://www.emeraldgrouppublishing.com/products/journals/author_guidelines.htm?id=caer>

• 参会论文投稿请使用会议投稿管理系统，如下：

< http://www.cau.edu.cn/cem/caer/conference/htdocs/index.php >

• 所有论文都将经过同行评审。会议要求被接收的论文作者（至少有一人）注册参加会议，并

向会议宣读论文。

• 会议论文集和参会证明：所有参会论文将在会前编入论文集，同时，经主办方筛选的优秀论

文将被CAER发表。需要参会证明者，会务组将按统一格式提供。

会务费

人民币800元。所投稿会议论文被接受的学生，凭学生证免会务费，每篇文章只免一人。

会议语言

英语。会议期间不提供同声传译服务。

会议地点

浙江农林大学（浙江杭州临安）。

会议联系人

肖亦天，caer.cau@gmail.com，86-10-6273 8685

农业与经济发展 农产品市场、贸易与价格

食品生产与数量安全 食品消费与质量安全

农村营养与健康 农村土地、劳动力与金融

自然资源、环境与农业 农村发展与制度变迁

涉农企业及供应链管理 中国-金砖国家及中国-非洲农业合作

重要日期

2015年3月1日

提交Session组织者建议书截止日

2015年3月31日

通知接收Session组织者建议书

2015 年7月15日

提交论文全文截止日

2015年8月15日

通知接收论文全文

2015 年10月16-18日

第七届 CAER-IFPRI学术年会

大会组委会

辛贤
CAER 总主编；中国农业大学副校长

陈志刚

CAER 合作主编

国际食物政策研究所中国项目负责人

秦富

CAER 合作主编； 中国农经学会秘书长；

中国农科院农经所所长

沈月琴

浙江农林大学经济管理学院院长

郭沛

CAER 副主编

中国农业大学经济管理学院副院长

Holly Wang

CAER 合作主编；美国普渡大学农经系

Calum Turvey

美国康奈尔大学

Thomas Wahl

美国北达科塔州立大学

Zhangyue Zhou

澳大利亚詹姆斯库克大学

Nico Heerink

荷兰瓦赫宁根大学

主办单位

CAER 期刊编辑部

浙江农林大学

国际食物政策研究所

中国农业经济学会

中国农业大学

英国Emerald出版公司

会议初步议程

周五
2015年10月16日

周六
2015年10月17日

周日
2015年10月18日

上午
- 开幕式
- 大会主旨报告

- 分组报告
- 特邀报告
- 闭幕式

下午
研讨会：SSCI论文撰写及
CAER投稿（中文）

分组报告 考察

晚上 CAER编委会议 欢迎晚宴 告别晚宴
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